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Jerzy Marek Nowakowski – historyk, były ambasador RP na Łotwie
oraz w Armenii – o kryzysie migracyjnym w Europie Środkowo-
Wschodniej.  Według  naszego  gościa  należy  trzeba  przyjmować
uchodźców do kraju. Przed imigrantami zaś się bronić. Celem
zaś  Aleksandra  Łukaszenki  jest  wywarcie  presji  na  Unii
Europejskie i świecie Zachodu, aby zdjęli sankcje nałożone na
Białoruś.  Nowakowski  nie  sądzi,  aby  wprowadzenie  stanu
wyjątkowego na granicy polsko-białoruskiej było potrzebne.
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